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Грубе нехтування ос-
новними вимогами Пра-
вил дорожнього руху стало 
причиною дорожньо-тран-
спортної пригоди, у якій 
постраждали дві вісімнад-
цятирічні мешканки міста. 
Чотирнадцятого вересня 
опівночі дівчата рухалися 
по вул. В. Великого. Йшли 
по проїжджій частині ву-
лиці, хоч по обидва боки 
вулиці є тротуари. Саме у 
цей час по цій же вулиці 
їхав мотоциклом марки 
«Хонда», що перебуває на 
латвійській реєстрації, 
двадцятитрирічний меш-
канець міста гр. Х. Вулиця 
була нормально освітле-
ною, тому незрозуміло, 
чому навпроти будинку 
№ 10 водій мотоцикла 
скоїв наїзд на дівчат, які 
рухалися йому назустріч. 
Внаслідок наїзду обидві 
дівчини отримали тілесні 
ушкодження та були до-
ставлені у травматологічне 
відділення центральної 
міської лікарні. Водій мо-
тоцикла із місця пригоди 
втік. І хоч інспекторам 
відділення Державтоін-
спекції з обслуговування м. 
Борислава упродовж доби 
вдалося встановити його 
особу, водій мотоцикла 
на контакт із працівни-
ками міліції не йшов, а 
продовжував переховува-
тися поза межами місця 
постійного проживання. 
За цим фактом відкрито 
кримінальне проваджен-
ня. Проводиться слідство, 
у ході якого буде встанов-

Дорога 
безвідповідальності 

не прощає
лено причини виникнення 
цієї дорожньо-транспортної 
пригоди та визначено сту-
пінь вини кожного з її учас-
ників. Цієї сумної пригоди 
можна було б уникнути, якби 
дівчата йшли не проїжджою 
частиною, а, як це передба-
чено Правилами дорожнього 
руху, тротуаром, а водій 
мотоцикла, побачивши на 
дорозі видиму перешкоду, 
просто зупинився. Але тако-
го, на жаль, не сталося.
Тому вважаю за необхід-

не нагадати мешканцям 
Борислава про необхідність 
безумовного дотримання 
основних вимог Правил до-
рожнього руху.
На дорозі слід бути особли-

во уважними та обережни-
ми. Статистика свідчить, що 
основною причиною більшо-
сті ДТП є неуважність як во-
діїв, так і пішоходів, а також 
безвідповідальне ставлення 
учасників дорожнього руху 
до своєї поведінки на дорозі. 
Звертаюся до водіїв та 

пішоходів із проханням бути 
уважними, чітко і неухиль-
но дотримуватися Правил 
дорожнього руху. Бережіть 
своє життя та життя інших 
людей, не дозволяйте собі 
сідати за кермо у нетверезо-
му стані. Пам’ятайте: дорога 
повна несподіванок, а дотри-
мання Правил – запорука 
вашої безпеки на дорозі. 
Роман САДЛІВСЬКИЙ,

начальник ВДАІ з 
обслуговування
м. Борислава.

У День міста у всіх укра-
їнських храмах відбулися 
урочисті молебні  за ниніш-
ній день і майбутнє нашого 
Борислава та його грома-
дян. А одним з основних 
моментів  відзначення Дня 
міста і Дня  працівників 
нафтової і газової про-
мисловості стала Служба 
Божа біля величної фігури 
Святої Варвари, що була 
споруджена на місці, де ще 
сорок два роки тому став-
ся вибух газової суміші, 
що забрав життя наших 
співгромадян. Відслужили 
Службу Божу отці храму 
Святої Анни Української 
Греко-Католицької Цер-
кви. Опісля до громади, що 
зібралася перед фігурою 
Святої Варвари, звернувся 
із проникливим словом 
отець-доктор, декан Бори-
славський Роман Василів. 
Він, зокрема, наголосив, 
що своєю тяжкою працею 
усі нафтовики роблять 
дуже важливу справу для 
всього народу, для всієї 
держави. І ми молимося до 
Святої Варвари, щоб вона 
завжди оберігала і  пра-
цівників підземних надр, 
і все місто, адже Борислав 
– споконвік місто нафтови-
ків, місто  нафтовидобувної 
промисловості. Адже Свя-

ВІДЗНАЧИЛИ ДЕНЬ МІСТА 
ПІД ЗАСТУПНИЦТВОМ СВЯТОЇ ВАРВАРИ

та Варвара завжди була 
заступницею усіх, хто ви-
добуває підземні скарби і 
завжди приходила їм на 
допомогу у важкий час. То ж 
нехай заступництво Святої 
Варвари назавжди перебу-
ває над нашим містом і його 
громадянами…
Слово до представників 

громади виголосив і місь-
кий голова Володимир Фір-
ман.

– Якщо б ми хотіли визна-
чити центр Борислава, то 
він знаходився б якраз десь 
тут. Ще за часів  Австро-У-
горщини, у дев’ятнадцято-
му столітті, саме тут була 
шахта, на якій вибух газу 
забрав життя до сотні шах-
тарів. Приблизно в цьому 
місці знаходиться купол 
Бориславського нафтогазо-
вого родовища. Саме тут у 
1972 році знову ж відбувся 
вибух  газової суміші, жер-
твами якого стали наші 
бориславці. Можемо казати, 
що саме тут –  серце нафто-
вого Борислава. Але вже 
два роки  можемо казати, 
що тут не тільки серце, але 
й душа і тіло  нашого міста. 
Адже ця фігура святої Вар-
вари  таїть у собі і часточку  
нетлінних мощів Святої, 
що стала охоронницею  і 
заступницею нашого міста. І 

вона постійно тепер з нами. 
І, можливо, з її благосло-
вення цього літа, як повідо-
мили нафтовики,  відкрито 
родовище «великої» нафти 
у нашому місті. Саме в цей 
час, коли найбільше нафта 
потрібна нашому народові, 
нашій державі.
Так, маємо привід від-

значати, як свято, ниніш-
ній День міста і День на-
фтовика. Але через війну, 
нав’язану нам  Росією, не  
можемо відзначати його  
радісно й урочисто, як 
перед тим кожного року. 
Адже кілька найкращих 
синів нашої землі полягли 
за волю України там, на 
сході держави. І стаємо на 
коліна, і в дощ чи негоду 
зустрічаємо мертвих героїв, 
які своїм життям оплатили 
наше право бути живими. 
Тож сьогодні не до святку-
вань. Але з нами є велика 
молільниця і захисниця  
нашого міста – Свята Вар-
вара, яка нас ніколи не 
полишить. І віримо, що 
більше жодного року місто 
не буде відзначати своє 
свято зі сльозами на очах у 
траурі за героями, які по-
лягли  у боротьбі з ворогом. 
Слава Україні!
А після закінчення уро-

чистої відправи  усіх при-

сутніх було запрошено 
на благодійний концерт 
нашого славного  вокаль-
но-інструментального 
гурту «Бориславські ба-
тяри», кошти від якого 
були перераховані на 
допомогу нашій Україн-
ській армії.
На знімках: під час 

урочистостей  з на-
годи Дня міста біля 
пам’ятної фігури Свя-
тої Варвари.

Ігор ЮРИНЕЦЬ.
Світлини автора.

Степан  народився 
у 1985 році, закінчив 
Ясеницесільнянську 
середню школу, потім   
– Бориславське профе-
сійно-технічне учили-
ще, служив у війську в  
підрозділі спеціального 
призначення в Кірово-
граді, а в серпні цього 
року був мобілізований 
у 80-ту аеромобільну 
бригаду. Був чесною 
людиною, порядним 
сім'янином, безмежно 
любив батьків, братів 
Миколу та Романа і 
сестру Мар’яну, дру-
жину Мар’яну, дітей 
Вікторію і Сергійка. 
Як розповідають рідні, 
у нього були «золоті 
руки»: добре різьбив і 
малював, був художньо 

Герої не вмирають!
Ясениця Сільна провела в останню 

дорогу Степана Бродяка
обдарований. Степан мріяв 
відремонтувати будинок. 
Але не встиг – поліг 5 верес-
ня на полі бою. 
Як згадують працівники 

сільської ради, коли Степа-
нові вручили повістку, він 
без тіні сумніву прийняв 
мужнє рішення.
Село Ясениця, мабуть, 

не пам’ятає такої кілько-
сті людей. Тисячі вдячних 
мешканців не лише села, а 
й всієї округи, влада району 
і села, депутати, шкільні ко-
лективи Ясениці і Попелів, 
молодь, бойові побратими 
прийшли віддати останню 
шану своєму співвітчизни-
кові, який проявив найви-
щий зразок любові – віддав 
життя за Батьківщину.

 Під жалобну мелодію 
духового оркестру Степана 

несли через село у від-
критій домовині. Молодь 
встеляла квітами останню 
дорогу Героя України. Де-
кілька разів дорогою люди 
співали  Гімн  України , 
скандували «Герої не вми-
рають!», «Слава Героям!».
У храмі Різдва Пресвя-

тої Богородиці відбулася 
жалобна Служба Божа. 
Вперше за десятки років 
тут спільно молилися свя-
щеники трьох конфесій. 
Їх об’єднав простий ясе-
ничанин, новітній Герой 
України. Цього дня Ясе-
ниця Сільна, відкинувши 
суперечки й непорозумін-
ня, явила приклад єдності 
перед лицем подвигу свого 
земляка.
Степан Бродяк знайшов 

вічний спочинок на почес-

ному місці біля храму. 
Його поховали з військо-
вими почестями. Втім, 
Герої не вмирають! Душа 
його стала до лав небес-
ного воїнства в обороні 

України. А завдання жи-
вих – молитися за  його 
душу, жити чесно і  люби-
ти Україну так,  як любив 
її світлої пам’яті Степан. 
А ще – оточити увагою 

і  теплом його осиротілу 
родину.
Герої не вмирають! Слава 

Україні!
          Олег МАЦЬКО.
        Світлина автора.

СЕСІЯ НЕ ВІДБУЛАСЯ
У вівторок, 16 вересня, у сесійній 
залі Бориславської міської ради 
мала відбутися позачергова сесія. 
Але через відсутність народних 
депутатів, які не з’явилися на 

сесію, вона не відбулася.



2 17 âåðåñíÿ 2Î14 ðîêó

– Пане Осипе, Ви, оче-
видно, все ще перебуває-
те під враженнями від 
роботи форуму. Світові 
інформагентства по-
стійно повідомляють 
про тепле та зворушливе 
сприйняття європейця-
ми представників Укра-
їни. Вони розуміють, 
що східні кордони нашої 
держави стали своєрід-
ною межею, яка розділяє 
сьогодні демократичні 
цінності Старого Сві-
ту та диктаторський 
режим Путіна. Проте 
більшість українців ці-
кавить, наскільки єв-
ропейці зацікавлені у 
співпраці з українським 
агропромисловим комп-
лексом?

– Український  агро -
промисловий комплекс, 
до складу якого входить і 
Львівщина, має шанси на 
значний ріст і входження в 
число п’яти найбільших еко-
номік світу. Процес євроін-
теграції має як нові вигідні 

Осип МАГУР: «Український агропромисловий комплекс, до складу якого входить і 
Львівщина, має шанси на значний ріст і входження в число п’яти найбільших економік світу»

У перших числах вересня 2014 року у польському 
містечку Криниця Здруй відбувся VII Форум «Європа 
– Україна» , який проводився в рамках XXIV Еконо-
мічного форуму «Посткризовий період – час нових 
лідерів». В роботі форуму брали участь представни-
ки з-понад 20-и країн світу. Українську делегацію 
на цьому форумі представляли міністр аграрної 
політики і продовольства Ігор Швайка, голова Львів-
ської обласної ради Петро Колодій та наш краянин 
директор департаменту агропромислового розвитку 
облдержадміністрації, депутат обласної ради Осип 
Магур. На дискусійному семінарі Осип Магур висту-
пив із презентацією економічних та інвестиційних 
можливостей аграрного сектора Львівщини як на 
Всеукраїнському, так на міжнародному рівні. Слід 
відзначити також, що учасники форуму появу в залі 
української делегації  зустріли оплесками, а факт 
відмови представників України виступати на форумі 
російською мовою викликав у багатьох учасників 
захоплення. Після повернення в Україну директор 
департаменту агропромислового розвитку облдер-
жадміністрації, депутат обласної ради Осип Магур 
декілька днів перебував у Бориславі та погодився 
відповісти на запитання нашого кореспондента:

фактори розвитку україн-
ського аграрного сектора, 
так і нові загрози. Тому ми 
стоїмо на порозі переза-
вантаження і формування 
довгострокових, постійних 
взаємовигідних відносин 
у цій сфері. Економічна і 
соціальна диспропорція ре-
гіонів України є причиною 
внутрішніх конфліктів і на-
пружених ситуацій. Вихід з 
кризи є можливим при біль-
шому, ніж це маємо сьогод-
ні, використанні природних 
ресурсів, інфраструктури й 
економічного потенціалу 
регіону. Агропромисловий 
потенціал Львівщини ще 
далеко не вичерпаний. Зви-
чайно, ми розуміємо, що на 
таку фінансову підтримку, 
яку має аграрний сектор 
країн Європейського Сою-
зу, не можемо сподіватися. 
А тому маємо виходити з 
того, що маємо, і головне – 
ефективно використовувати 
наявний ресурс.

– Що Ви маєте на ува-
зі?

– Львівщина впродовж 
багатьох століть є аграрною 
областю і ведення сільсько-
го господарства в регіоні є 
коренем нашого життя. До 
основних потенційних фак-
торів розвитку сільського 
господарства регіону можна 
віднести, в першу чергу, 
досягнення збільшення 
врожайності сільськогоспо-
дарських культур. Слід 
зазначити, що за роки не-
залежності України в галузі 
рослинництва досягнуто 
певних позитивних резуль-
татів, зокрема врожайність 
зернових культур, цукро-
вих буряків збільшилася 
майже на 20 %, на 2 – 7 % 
– картоплі та овочів. Про-
те це ще далеко не наші 
рубежі, адже маючи більш 
родючіші землі порівняно з 
іншими країнами Європи, 
які по врожайності сіль-
ськогосподарських культур 
знаходяться біля верхньої 
межі, ми здатні досягти 
значно кращих результа-
тів. Наступною особливіс-
тю регіону є сформований 
логістичний потенціал. 
Господарствами, які вико-
ристовують більше 3 тис. га 
земель, охоплено понад 50 
% посівних площ. Хоча це 
має свої позитиви і негати-
ви, проте у великих підпри-
ємств є можливості суттєво 
використовувати інновації 
та новітні технології. Такі 
підприємства на сьогодні 
виробляють продукцію, яка 
є експортним товаром на 
зовнішньому ринку – ку-
курудза, олійні культури 
– і мають можливості до 
розширення експортного 
асортименту.

– А чи не позначиться 
експортна орієнтація 
роботи аграрного сек-
тора Львівщини на за-
безпеченні продуктами 
харчування мешканців 
області в тому числі й 
Борислава?

– Сільське господарство 

Львівщини здатне забезпе-
чити не тільки продовольчу 
безпеку регіону, а й стати 
гарантом енергетичної без-
пеки. Для цього є всі мож-
ливості. Протягом останніх 
років сільськогосподарські 
виробники свою діяльність 
спрямували на збільшення 
виробництва енергетичних 
культур (кукурудзи, ріпака, 
соняшника, сої) та значно 
підвищили врожайність 
цих культур. Тепер, врахо-
вуючи непросту ситуацію 
з енергозабезпеченням, 
основним завданням є за-
лучення інвестицій для 
створення потужностей для 
виробництва альтернатив-
них видів палива. Водночас 
створюватимуться нові ро-
бочі місця, підвищаться до-
ходи населення. Власне, із 
пропозицією щодо залучен-
ня інвестицій та створення 
у нашому регіоні потужнос-
тей по виробництву палива 
з енергетичних культур та 
низкою інших пропозицій 
я виступав на Міжнарод-
ному економічному форумі 
у Польщі. Відразу хочу 
зазначити, що європейські 
країни та інші країни світу 
мають неабиякий інтерес 
до співпраці з Львівщиною 
в галузі сільського госпо-
дарства. Сподіваюся, що 
запропоновані пропози-
ції стануть поштовхом до 
співпраці України та країн 
Європейського Союзу на 
взаємовигідних умовах.

– А які ще пропозиції 
Ви висували на Європей-
ському економічному 
форумі у Польщі?

– Серед інших інвести-
ційних пропозицій були 
проекти щодо створення 
потужностей для перероб-
ки картоплі, якої щорічно 
тільки на Львівщині виро-
бляється 1,6-1,7 млн. тонни 
і сировина для переробки 
складає 800 – 1000 тонн; 
потужностей для виробни-
цтва круп та для первинної 

переробки хмелю.
– На чому, окрім, зви-

чайно, створення нових 
потужностей для пе-
реробки сільськогоспо-
дарської продукції, пла-
нуєте зробити акцент 
розвитку аграрного сек-
тора області? 

– Зі збільшенням обся-
гів виробництва сільсько-
господарської продукції та 
з метою створення належ-
них умов для її реалізації, 
більш повного забезпечення 
населення свіжою продук-
цією потребує розширення 
мережа оптово-роздрібних 
ринків. Окремої уваги за-
слуговує галузь тварин-
ництва. Якщо в останній 
період в області відродилися 
такі галузі, як птахівництво 
і свинарство, розширюється 
зона розведення вівчар-
ства і козівництва, то га-
лузь тваринництва до цього 
часу ще не стабілізувалася. 
Утримання великої рогатої 
худоби на м’ясо є збитко-
вим, виробництво молока 
– низькорентабельним, що 
не створює мотивації до 
розвитку. Інвестиції в цю 
галузь практично не над-
ходять. Тому актуальним 
є вкладення інвестицій у 
розвиток молочно-м’ясного 
тваринництва, створення 
потужностей з переробки 
продукції, які б відповіда-
ли європейським вимогам. 
Одним з проблемних пи-
тань залишається заготівля 
продукції від населення. 
Понад 90 % виробництва 
картоплі, овочів, плодів і 
ягід, молока здійснюється 
в особистих господарствах 
населення, проте товарність 
їхньої продукції коливаєть-
ся в межах 10 – 25 %. Най-
ближчим часом ситуація 
різко не зміниться, тому 
сприяння створенню мережі 
заготівельно-збутових коо-

перативів – одне з основних 
завдань. Зрушенню цього 
питання з «мертвої» точки 
мало б сприяти прискорен-
ня напрацювання відповід-
ної законодавчої бази щодо 
розвитку кооперації на селі, 
де має бути показано еконо-
мічну вигоду кооперативів.

– Чи маєте якісь кон-
кретні напрацювання 
щодо реалізації цього 
плану?

– Департаментом агро-
промислового розвитку об-
лдержадміністрації напра-
цьовано низку пропозицій 
щодо зміни законодавчої 
бази, що базуються на но-
вому баченні розвитку га-
лузі сільського господар-
ства в цілому. Пропозиції 
направлено в Мінагропо-
літики України з метою їх 
врахування при розробці 
стратегії розвитку галузі 
на найближчий період. 
Це, зокрема, пропозиції 
щодо оптимізації програми 
підтримки, вдосконалення 
механізмів використання 
коштів державного бюдже-
ту на підтримку сільського 
господарства, внесення змін 
до Податкового Кодексу 
України щодо ПДВ, змін до 
Кодексу про надра України 
та інші. Будемо сподіватися, 
що ці пропозиції, а також 
пропозиції, що надходять 
до галузевого міністерства 
від наших колег з регіонів, 
науковців, будуть викори-
стані на користь розвитку 
всього агропромислового 
комплексу Львівщини та 
усієї нашої держави.

– Дякую.
Розмову записав

Іван ГУРАЛЬ.
На знімках: під час 
форуму «Європа – 
Україна» у братній 

Польші.  

Цього року до відзначення 
Дня фізичної культури та 
спорту, яке щорічно прово-
диться в третю суботу верес-
ня, міста-сусіди Борислав і 
Трускавець вирішили роз-
почати спільну спортивну 
ініціативу – легкоатлетич-
ний пробіг від одного міста 
до другого.
А розпочиналося все так. 

На початку цього місяця до 
міського голови Борислава 
надійшла пропозиція взяти 
участь в поширеній зараз 
акції «Ice Bucket Challenge», 
суть якої полягає в обли-
ванні холодною водою та 
відповідної пожертви на 
користь українського війсь-
ка. Володимир Фірман про-
коментував цю пропозицію 
таким чином:

– Вважаю, що набагато 
ефективнішим та дієвішим 

У пробігу «Трускавець – Борислав» взяв участь і наш міський голова
буде мій черговий особистий 
внесок коштів у розмірі 2-х 
тисяч гривень на потреби 
Української армії. І я вже 
давно вийшов з віку, коли 
потрібно комусь щось дово-
дити, а тим більше робити 
речі, які мені не до душі 
та які не мають жодного 
прикладного значення. Спо-
діваюсь, що ці кошти, як і 
кошти інших небайдужих 
бориславців, допоможуть 
вберегти життя справжніх 
чоловіків, які воюють на 
східних кордонах. Окрім 
того, пропоную всім акти-
вістам і патріотам, які мо-
жуть завтра піти на війну, з 
метою вишколу на витрива-
лість, влаштувати пробіг від 
Трускавецької міської ради 
до Бориславської міської 
ради. Я готовий зробити це 
в будь-який визначений час.

Оскільки обіцянку треба 
виконувати, то було виріше-
но здійснити цей пробіг. Від-
повідно і нагода трапилася 
– відзначення Дня фізичної 
культури та спорту. Тож 12 
вересня міський голова Бо-
рислава Володимир Фірман 
дотримав слова і взяв участь 
у пробігу. 
Тож до Дня фізичної куль-

тури та спорту, який від-
значається в третю суботу 
вересня, міста-сусіди  Бори-
слав і Трускавець вирішили 
розпочати спільну спортив-
ну ініціативу – легкоатле-
тичний пробіг учасників від 
одного міста до другого. 12 
вересня о 16.00  стартував 
легкоатлетичний пробіг від 
центральної площі сусід-
нього міста Трускавця до 
Борислава. Бориславська 
команда прибула у складі 

20-и чоловік, до якої увійш-
ли: голова міста Володимир 
Фірман зі своїм сином-сту-
дентом Олегом, керуючий 
справами Бориславської 
міської ради Олександр 
Майсак, депутати Роман Кі-
кіс та Ігор Кравецький, а та-
кож інші урядники. Труска-
вецьку команду очолив 
Роман Коваль, головний 
спеціаліст відділу у справах 
сім’ї, молоді та спорту. Втім, 
якщо трускавецька команда 
мала пробігти тільки до 
озера, то бориславці бігли 
аж до Бориславської міської 
ради. Спільна спортивна 
ініціатива бориславців та 
трускавчан гідна наслі-
дування в наступні роки. 
Також можна долучити до 
цього в майбутньому Дро-
гобич та Стебник. 

Наш кор.
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У минулого четверга від-
булася чергова сесія міської 
ради. Порядок денний, як 
завжди, – «Різне», «Фінан-
сові та інші господарські пи-
тання» та «Питання регулю-
вання земельних відносин».
Першим слово взяв го-

ловний лікар центральної 
міської лікарні пан Віталій 
Головчак, який   уточнив 
деякі моменти щодо здачі 
крові для потреб наших 
воїнів і наголосив, що депу-
тати першими мали б взяти 
участь у цій акції. Бажано, 
щоб здача крові для потреб 
поранених воїнів України  
відбувалася організовано, 
адже до нас прибуватимуть 
медики обласної станції пе-
реливання крові і потрібно, 
щоб було бодай п’ятдесят 
донорів, хоча, думаємо, що 
їх буде набагато більше, 
адже є у нас і колективи 
промисловимх підприємств 
і приватних, та й держав-
ні установи. Зрештою, ми 
вже у попередньому числі 
часопису інформували про 
порядок здачі крові і про 
те, що всі потенційні донори 
мають звертатися до на-
чальника медичної частини 
центральної міської лікарні 
пана  Миколи Станька, тож 
не будемо повторюватися.
Після  цього  депутат 

міськради від Християн-
ської  Республіканської 
партії Володимир Хауляк  
озвучив запит з приводу 
того, що група депутатів, 
яка складає третину скла-
ду міськради, подала про-
позицію, щоб винести на 
позачергову сесію питання 
про реформування  ЖЕКів.
Міський голова  дав від-

повідь, що минулої сесії 
ледь назбирався кворум, 
бо багато депутатів ще у 
відпустках. Але  у будь-який 
час, коли вирішить депу-
татський загал, це питання 
буде винесено на позачер-
гову чи то чергову сесію 
міськради.
Доповнив і секретар місь-

кради Ігор Яворський, який 

ІЗ СЕСІЇ МІСЬКОЇ РАДИ
сказав, що справді було 
звернення депутатів, було 
таке рішення сесії, але перед 
цим, як  скликати позачерго-
ву сесію, пропоновані рішен-
ня мали бути опрацьовані 
на  депутатській комісії. Але 
депутати були у відпустках 
і  реалізувати власне оце  
депутатське обговорення не 
вдалося. «Питання було на 
контролі, ми цим займали-
ся, але, на жаль, – наголосив 
секретар міськради, – не 
було можливості скликати 
позачергову сесію».
Потім депутат Володимир 

Хауляк подав ще один запит 
мешканців будинку номер 
46 по вул. Коваліва  про те, 
що коли вони звертаються  
до ЖЕК чи то у приватне 
підприємство «Бескид» із  
запитом на дозвіл виробити 
технічні умови на встанов-
лення  електричного опа-
лення у своїх квартирах, 
то зараз стикнулися з тим, 
наголосив Володимир Хау-
ляк, що отримують відмову 
у наданні технічних умов.
Роз’яснення надав  на-

чальник відділу житло-
во-комунального господар-
ства  та будівництва Олег 
Левицький, який сказав, що 
на будинок технічні умови 
надає електромережа, але 
на квартиру – ЖЕК. 
Володимир Хауляк допов-

нив, що на будинку по Ко-
валіва, 46 стояло два тран-
сформатори – один діючий, 
а один – резервний, що мав 
би використовуватися для 
будинку. Зараз електроме-
режа не тільки використала 
резервний трансформатор 
для підключення всіх нових 
абонентів на вул. Коваліва, 
тобто і «Ринок», і «Барві-
нок», і «АТОЛ», але вже 
«влізли», як наголосив пан 
Володимир, у потужнос-
ті, що їх використовували 
мешканці. І зараз виходить 
така ситуація, що електро-
мережа вимагає робити по 
будинку новий проект. «Ви 
скажіть, як це можна, щоб 
залізти до когось в кишеню 

і потім ще вимагати, щоб 
він зробив?! – акцентував 
Володимир Хауляк. –  Адже 
у будинку стояли потужності 
споживання,  які поставлені 
ще в радянські часи, і зараз 
їх обмежили в нижню сто-
рону, при тому поставили 
реле-пріоритети, що  від-
ключає опалення навіть, 
коли ви варите на кухні. 
Тобто, вони хочуть, щоб 
люди взагалі не споживали 
електроенергії? Дровами, чи 
що, палити?..».
Потім роз’яснював знову 

Олег Левицький, який ска-
зав, що по цьому будинку 
було вже дві чи три нара-
ди – рік чи два тому, коли 
узгоджено з електромережею, 
що на квартиру дається  2,5  
кіловати. Згідно тих техніч-
них умов, що були розро-
блені на будинок. Але для 
уникнення перевантаження 
в час «пік» споживачі мали 
поставити реле-приоритети.
Мабуть, підсумувати мож-

на тим, як сказав секретар 
міськради Ігор Яворський: 
так, справді електромере-
жа заборонила видавати 
технічні умови на окремі 
квартири. Вимагають, щоб 
були технічні умови на весь 
будинок. Якщо виробляти 
технічні умови на весь бу-
динок, то це буде дешевше 
для кожного мешканця, 
аніж виробляти окремо на 
кожну квартиру. Має бути 
зустріч із керівником  Бо-
риславського району елек-
тромереж і в межах двох 
тижнів це питання має бути 
вирішено.
Піднято питання і щодо  

тарифів за комунальні по-
слуги. Але це питання  ви-
рішили розглянути вже на 
позачерговій сесії.
А на цій сесії депутатські 

запити у «Різному» закінчи-
лися. Депутати перейшли 
до наступних пунктів поряд-
ку денного – «Фінансові та 
інші господарські питання» 
та «Питання регулювання 
земельних відносин».

Ігор ЮРИНЕЦЬ.

А дівчата в Бориславі все-таки найкращі
• Із конкурсу «Міс Борислава – 2014» 

У суботу, 13 вересня, у 
міському Палаці культури 
після багаторічної паузи 
відбувся конкурс краси «Міс 
Борислава – 2014», організа-
торами якого стали Назар 
Жолобович, Юрій Панів 
та Тетяна Атаманчук. І 
хоча ставлення мешканців 
нашого міста до цієї події 
неоднозначне, оскільки на 
сході країни продовжується 
неоголошена війна і гинуть 
наші земляки, конкурс все 
ж таки відбувся. 
У битві за титул найкра-

сивішої дівчини Борислава 
взяли участь вісім дівчат, 
які намагалися підкорити 
суддів своєю вишуканістю, 
граціозністю та чарівністю. 
Корону «Міс Борислава 
– 2014» здобула Ірина Ба-
лицька. Першою і другою ві-
це-міс стали Марія Балиць-
ка та Вероніка Закутна.
Протягом всього конкурсу 

в залі панувала  святкова 
атмосфера, глядачі отри-
мали море задоволення та 
позитивних емоцій. Гарний 
настрій глядачам дарували 
Роман Скорпіон з ціка-
вою шоу-програмою, Надія 
Карпова, гімнастка Сніжа-

на Пила та танцю-
вальний дитячий 
колектив.
Г е н е р а л ь ним 

спонсором  кон -
курсу «Міс Бори-
слава – 2014» став 
спортивний клуб 
«Самурай». Також 
офіційними спонсо-
рами заходу стали 
косметична фірма 
«Orifl ame», цех муч-
них виробів «Альф», 
магазин побутової 
техніки  «Цаца», 
букмекерська кон-
тора  «Фаворит», 
ТМ «Лімо», кафе 
«Барабський міст», 
магазин «Світ по-
крівлі», будівельна 
компанія «Мажор», 
квітковий магазин 
«Магнолія» та ма-
газин одягу «Бо-
жена». 
Вс і  учасники 

конкурсу отримали цінні 
подарунки та неабиякий 
досвід. Тож вітаємо «Міс» 
Ірину Балицьку з перемо-
гою та бажаємо подальших 
успіхів.

Ірина ГЕРЯК.

На  знімках :  (згори 
вниз) учасники конкурсу; 
переможниця «Міс Бори-
слава – 2014»; загальна 
фотографія; дуже вимог-
ливе жюрі конкурсу.
Світлини Данила ГОЛОВИ.

Про посилення соціаль-
ного захисту населення в 
умовах підвищення цін і 
тарифів на комунальні по-
слуги
З метою посилення соці-

ального захисту населення 
в умовах підвищення цін 
і тарифів на комуналь-
ні послуги урядом при-
йнято Постанову Кабінету 
Міністрів України від 05. 
04. 2014 р. № 83, якою пе-
редбачено запровадження 
нового виду допомоги на 
оплату комунальних послуг 
– компенсації додаткових 
витрат на оплату послуг з 
газопостачання, централі-
зованого опалення та цен-
тралізованого постачання 
гарячої води у зв”язку з 
підвищенням цін і тарифів 
на ці послуги (далі – ком-
пенсація).
Компенсація признача-

ється органами соціального 
захисту населення. Для 
призначення компенсації 
особа, яка зареєстрована 
у житловому приміщенні, 
звертається із заявою до 
органу соціального захи-
сту населення за місцем 
реєстрації і надає довідку 
про склад зареєстрованих 
у житловому приміщенні 
(будинку) осіб, а також до-
відки про доходи кожної 
особи, зареєстрованої у жит-
ловому приміщенні (крім 
довідок про розмір пенсії 
та соціальної допомоги), та 
пред”являє паспорт.
Право на отримання ком-

пенсації матимуть сім”ї, 
середньомісячний сукупний 
дохід яких за попередні 
шість місяців не перевищу-
вав величини прожиткового 
мінімуму для сім”ї, що ви-
значається як сума прожит-
кових мінімумів для кожно-

го члена сім”ї відповідно до 
його належності до основних 
соціальних і демографічних 
груп населення. До складу 
сім”ї включаються особи, які 
зареєстровані у житловому 
приміщенні (будинку).
Встановлені розміри про-

житкових мінімумів (з 1 
січня 2014 року):
для дітей віком до 6 років 

– 1032 грн.;
для дітей віком від 6 до 18 

років – 1286 грн.;
для працездатних осіб – 

1218 грн.;
для осіб, які втратили 

працездатність, – 949 грн.;
При призначенні ком-

пенсації не враховується 
майновий стан  сім”ї, як це 
здійснюється при призна-
ченні житлової субсидії.
При розрахунку компен-

сації застосовуються норма 
володіння чи користування 
загальною площею житла 
та норми споживання ко-
мунальних послуг, з ураху-
ванням яких призначається 
субсидія. Призначення ком-

пенсації на загальну/збіль-
шену понад норму площу 
житла не передбачено.
Компенсація признача-

ється виходячи з середніх 
обсягів споживання послуг 
за попередній період і не 
перераховується відповідно  
до фактично спожитих обся-
гів послуг.
Компенсації розрахову-

ються з місяця звернення 
за її наданням до  завер-
шення опалювального пе-
ріоду 2014-2015 року. Розмір 
призначеної компенсації 
перераховується щомісяця 
підприємствам, що нада-
ють комунальні послуги, 
і зараховується на особові 
рахунки заявника.
Для одержання компен-

сації сім”я має сплачувати 
свою частину платежу за 
комунальні послуги, в ін-
шому  випадку  надання 
компенсації припиняється.

Начальник відділу 
прийняття

заяв та документів 
Н. ПОПОВИЧ.

БОРИСЛАВСЬКА МICЬКА РАДА 
ЛЬВІВСЬКОЇ ОБЛАСТІ

УПРАВЛІННЯ ПРАЦІ ТА СОЦІАЛЬНОГО 
ЗАХИСТУ НАСЕЛЕННЯ

По вулиці Володимира Великого здійснюється 
капітальний ремонт газопроводу

Бориславська районна газова служба філії «Дрого-
бицьке УЕГГ ПАТ “Львівгаз” протягом останніх років на 
дільниці вул. Володимира Великого (від ”Аваль-банку” до 
Римо-католицької церкви) фіксувала підвищений рівень 
загазованості у підземних інженерних комунікаціях.
З метою недопущення можливого впливу на рівень 

загазованості і побутового газу на території цієї дільниці 
та для забезпечення безперебійного й безаварійного га-
зопостачання проводиться капітальний ремонт (заміна) 
газопроводу низького тиску довжиною 675 м. п. та газо-
проводів-вводів до житлових будинків довжиною 624 м. 
п. згідно державної програми на 2014 рік кошторисною 
вартістю 460 тис. грн. 
Землерийні роботи з прокладання газопроводів плану-

ється завершити до кінця вересня. Відновлення асфаль-
то-бетонного покриття буде проводитись у жовтні цього 
року згідно угоди з підрядником ТзОВ “Білдерпоінт”.



*   *   *   *   *   *   *
У ці осінні вересневі дні відзначив свій ювілей від дня 

народження щирий, добрий, працьовитий, відповідальний 
працівник будівельно-монтажного цеху НГВУ «Борислав-
нафтогаз»

Ярослав Григорович
МАРТИНКО.

Хай кожний наступний рік приносить Вам тільки радість, 
щастя, удачу в усіх задумах, і найголовніше – міцне здо-
ров’я. А також бажаємо Вам, Ярославе Григоровичу, щоб 
Ваше щире серце не знало, що таке втома, тривога, смуток, 
а кріпилося в доброті та високих почуттях, щоб кожен день 
приносив тільки приємні новини, нові успіхи та здійснення 
мрій. Шани й поваги Вам від людей, щастя, родинного те-
пла, злагоди й достатку у Вашому домі на многії та благії 
літа, Господнього благословення та опіки Матінки Божої!
Ювілей – це не просто свято,
Це здобутки всіх років у житті,
То ж хай у Вас їх буде ще багато,
Щоб здійснилися задуми всі! 
Щастя хай щомиті сприяє
Мати успіх, достаток, добро,
Серце й радість добро зігріває,
Друзі й рідні дарують тепло!
З повагою колектив БМУ НГВУ «Борислав-

нафтогаз».
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Шановні покупці! Акція в мережі магазинів 
«Гаманець»:
1. Скумбрія с/м – 35,85 грн. за 1 кг;
2. Соус «Український» «Рідний край» 485 г. – 6,75 грн. за 1 б.;
3. Борошно «Подільський Край» 10 кг – 4,95 грн. за 1 кг;
4. Макарон спагеті ваговий – 7,90 грн. за 1 кг;
5. Шпроти в/о «Флотські» 150 г – 8,50 грн. за 1 б.;
6. Халва ванільна – 19,25 грн. за 1 кг.
Ласкаво всіх запрошуємо.
З повагою адміністрація мережі магазинів 
«Гаманець».
                                                                         Тел. (248) 5-22-92.
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ВІТАЄМО!
У період із першого по 

десяте вересня цього року 
у нашому місті скоєно вісім 
крадіжок. Маємо також 
дві сімейні сварки, одну 
пожежу, два хуліганства, 
шість випадків нанесення 
громадянам тілесних уш-
коджень, один злочини у 
сфері незаконного обігу нар-
котиків, по одному злочину 
проти виборчих, трудових 
та інших особистих прав і 
свобод людини, проти до-
вкілля та проти життя і 
здоров’я особи, три випадки 
пошкодження майна, один 
нещасний випадок у побу-
ті, чотирнадцять випадків 
настання смерті, один факт 
підробки документів, два 
випадки втрати речей, до-
кументів і печаток із власної 
необережності, одне само-
губство та ще двадцять три 
випадки порушення закону, 
які віднесені до категорії 
інших злочинів.
Працівники міліції затри-

мали для з’ясування особи 
непрацюючого мешканця м. 
Золочева. У ході спілкуван-
ня із працівниками міліції 
громадянин добровільно 
видав ¼ таблетки вагою 
0,2 грама і пояснив, що ця 
таблетка є наркотичним за-
собом «Субітекс». Згаданий 

Служба «102» повідомляє:
наркотичний засіб затри-
маний придбав у знайомої 
за ціною 100 грн. Гр. К. 
опитаний та відпущений за  
місцем проживання. Вилу-
чена речовина скерована в 
Науково-дослідний експерт-
но-криміналістичний центр 
ГУ МВС України у Львів-
ській області на експертизу. 
За цим фактом проводиться 
перевірка.
Металеву решітку та мета-

лопластикове вікно кабінету 
секретаря будівлі Східниць-
кої селищної ради пошкоди-
ла невідома особа у ніч на 
друге вересня, чим завдала 
селищній раді матеріальних 
збитків на загальну суму 
близько 3-х тисяч грн. А у 
ніч на 3 вересня невідомі 
зловмисники пошкодили 
металопластикове вікно та 
металеву решітку у примі-
щенні магазину «Гаманець» 
по вул. С. Коваліва. За обо-
ма фактами пошкодження 
майна відкриті кримінальні 
провадження. Проводять-
ся оперативно-розшукові 
заходи. 
М а г н і т о л у  м а р к и 

«Celsior-101» викрали не-
відомі зловмисники у ніч 
на 4 вересня  із автомобі-
ля марки ВАЗ-21043, що 
належить гр. Д. Необачна 

власниця автомобіля при-
паркувала на ніч свого 
«сталевого коня» по вул. 
Трускавецькій, не вживши 
запобіжних заходів, які 
унеможливили б крадіж-
ку. За цим фактом прово-
диться дослідча перевірка.
Дослідчі перевірки про-

водяться також за факта-
ми крадіжок особистого 
майна громадян, що їх 
вчинили невідомі особи 
під час першої декади 
вересня. 
У ніч на п’яте верес-

ня невідомі зловмисники 
здійснили крадіжку осо-
бистого майна із помеш-
кання гр. С. по вул. Дже-
рельній. Невідомі злодії 
проникли у помешкання 
через вікно. Надмірна без-
печність власниці стала 
причиною крадіжки особи-
стого майна із квартири гр. 
Т. у період з 8 до 20 год. 5 
вересня та особистих речей 
гр. П. із приватного будин-
ку по вул. Галіберди гр. 
П., яку вчинили невідомі 
злодії у ніч на 9 вересня. 
Зловмисники проникли 
у помешкання шляхом 
підбору ключа. 
У ході досудового розслі-

дування кримінального 
провадження за фактом 

крадіжки особистого майна 
працівники міліції прове-
ли санкціонований обшук 
у гр. К., у ході якого було 
виявлено та вилучено 15 
бочок ємкістю 50 літрів 
кожна із самогонною за-
кваскою. Тепер власник 
саморобного пійла має 
серйозні клопоти, адже за 
цим фактом відкрито кри-
мінальне провадження і 
відповідно за виготовлення 
та збут самогону доведеть-
ся відповідати перед судом.
Під час спостережен-

ня за дорожнім рухом в 
смт. Східниці по вул. Бо-
риславській неподалік 
супермаркету «МАКОС» 
працівники міліції затри-
мали автомобіль марки 
«Опель Омега» польської 
реєстрації під керуванням 
водія жителя смт. Східниці 
гр. Д., який надав інспек-
торам Державтоінспекції 
свідоцтво про реєстрацію 
транспортного засобу, в 
якому вбачаються озна-
ки підробки. Сумнівний 
автомобіль затримали та 
доставили на арештмай-
данчик Бориславського 
міськвідділу міліції. За 
цим фактом проводиться 
перевірка.

Колектив викладачів, працівників та студентів Бори-
славського медичного коледжу щиро вітає  із днем народ-
ження директора коледжу

Ігната Васильовича
ПІТУЛУ.

Шановний Ігнате Васильовичу, Ваш організаторський 
талант, невичерпна енергія, високий професіоналізм та 
відданість справі хай і надалі плідно слугують нашій 
країні. Накопичений життєвий досвід і мудрість нехай 
допомагають Вам досягти нових висот!
Бажаємо Вам міцного здоров’я та життєвої наснаги, 

професійних успіхів та особистих творчих досягнень, ори-
гінальних ідей, добробуту та злагоди у Вашій оселі!
Минули, наче мить, десятки літ,
Вони – як дощик по тоненькій шибці, 
Вони – як ніжний яблуневий цвіт,
Вони – як тонкі струни в першій скрипці.
Тож хай той цвіт повік не обліта,
Нехай струна співає, а не рветься,
Хай доля не скупиться на літа,
Хай Божа благодать панує в серці.
Нехай життя квітує буйним цвітом,
І день народження приходить знов і знов.
А доля хай дарує з кожним роком
Міцне здоров’я, щастя і любов!
Радості Вам, щастя, добра і благополуччя!

Колектив НГВУ «Бориславнафтогаз» гли-
боко сумує з приводу смерті колишнього на-
чальника ЦІТС

БЕНОВСЬКОГО
ІВАНА ВАСИЛЬОВИЧА 

та висловлює співчуття рідним і близьким.
Царство йому небесне!

З підроблених поштових 
адрес ДФС розсилається 
шкідливе програмне 

забезпечення 
Останнім часом зафіксовано чергову спробу дискре-

дитації органів Державної фіскальної служби України. 
З підроблених поштових адрес ДФС зловмисники роз-
силають електронні листи зі шкідливим програмним 
забезпеченням. 
Поштові скриньки kabminonline@minrd.gov.ua, nalogs_

ki@minrd.gov.ua, nalogs@minrd.gov.ua, та nalogs_ua@
minrd.gov.ua не зареєстровані на сервері електронної 
пошти ДФС України в мережі Інтернет, тобто не нале-
жать відомству. 
Листи містять пропозицію ознайомитись з документа-

ми щодо сплати податку на нерухоме майно, відмінне від 
земельної ділянки, а додатки містять шкідливе програм-
не забезпечення. Ця інформація не відповідає дійсності. 
Отримувачам листів рекомендується терміново пові-

домити про це Державну службу спеціального зв’язку 
та захисту інформації України, СБУ, МВС України та 
надіслати їм зразки шкідливого програмного забезпе-
чення. 
Об’єктами масового ураження є не лише комп’ютери 

державних органів чи установ, а й громадян України. 
Просимо бути уважними та не відкривати подібних 
листів. 

В силу військової інтер-
венції Росії в Україну та 
лютневих подій в нашій 
країні доводиться конста-
тувати, що на руках на-
селення появилася певна 
кількість незареєстрованої 
вогнепальної і травматичної 
зброї. Ніхто і ніколи не може 
гарантувати, що ця зброя 
буде використана виключно 
проти російських окупантів, 
які прийшли на наші землі 
зі зброєю в руках. Невідомою 
відтак буде доля цієї зброї 
і після закінчення війни. 
Яку ж небезпеку становить 
наявність незареєстрованої 
зброї у населення? Про це 
читайте далі.
Відоме прислів'я про те, 

що раз у році й незаря-
джена рушниця стріляє. 
Ми є свідками чисельних 
трагічних випадків, коли 
школярі або студенти, взяв-
ши зброю в руки без відома 
батьків, застосовували її у 
своїх навчальних закладах 
при з’ясовуванні стосунків 
зі вчителями чи однокурс-
никами. Вогнепальна зброя, 
боєприпаси, вибухівка у 
ваших оселях – це небезпе-
ка для ваших дітей, рідних 
та близьких. Іноді люди 
застосовують один проти 
одного травматичну зброю 
на емоціях, посварившись 
через якусь дрібницю. А 
якщо у їхніх руках бойові 
пістолети, автомати, грана-
томети? Відомості про кожну 
одиницю зброї зберігаються 
у спеціальній аналітичній 
базі. Якщо така зброя буде 
застосована, вирахувати 
її не становить ніякої про-
блеми. Але якщо за випу-
щеною кулею, залишеною 
стрільцем гільзою можна 
ідентифікувати власника 
зброї, то особу вбивці, який 
скористався незареєстрова-
ною вогнепальною зброєю, 
встановити досить важко 
або взагалі неможливо. Чи 
хочемо ми цього?
Незаконне зберігання 

зброї, боєприпасів, вибухів-
ки – це злочин, за який укра-
їнським законодавством 

Нелегальне зберігання зброї – 
 загроза життю сусіда чи родича

передбачено кримінальну 
відповідальність. Згідно ст. 
263 Кримінального кодексу 
України передбачена така 
відповідальність:

1. Носіння, зберігання, 
придбання, виготовлення, 
ремонт, передача чи збут 
вогнепальної зброї (крім 
гладкоствольної мислив-
ської), бойових припасів, 
вибухових речовин або ви-
бухових пристроїв без перед-
баченого законом дозволу, 
караються позбавленням 
волі на строк від двох до 
п’яти років.

2. Носіння, виготовлення, 
ремонт або збут кинджалів, 
фінських ножів, кастетів 
чи іншої холодної зброї без 
передбаченого законом до-
зволу карається штрафом 
до п’ятдесяти неоподатко-
вуваних мінімумів доходів 
громадян або обмеженням 
волі на строк від двох до п'я-
ти років, або позбавленням 
волі на строк до трьох років.

3. Звільняється від кри-
мінальної відповідальності 
особа, яка вчинила злочин, 
передбачений частинами 
першою або другою цієї стат-
ті, якщо вона добровільно 
здала органам влади зброю, 
бойові припаси, вибухові 
речовини або вибухові при-
строї.
Якщо громадяни у вка-

заний термін добровільно 
здадуть до органів внутріш-
ніх справ мисливську вогне-
пальну, холодну або газову 
зброю, то в подальшому вони 
матимуть можливість після 
оформлення відповідних 
документів зареєструвати 
цю зброю в особисту влас-
ність і використовувати її на 
законних підставах.
У серпні цього року пра-

цівники УБОЗ УМВС Укра-
їни в Закарпатській області 
отримали інформацію щодо 
наміру шістьох осіб перепра-
вити із зони АТО на Закар-
паття значну партію зброї, 
боєприпасів та вибухівки. 
У результаті операції 12 
серпня працівники УБОЗу 
близько 01.00 год. на заліз-

ничному переїзді у Стрию 
зупинили два автомобілі 
Jeep Grand Cheroke на 
чеській реєстрації. Їх було 
затримано із використан-
ням вогнепальної зброї у 
зв'язку з відмовою водіїв 
зупинитися. Правоохо-
ронці здійснили постріли 
по колесах автомобілів. 
При огляді першого авто-
мобіля виявлено 8 авто-
матів, 49 магазинів АК, 
2 гранатомети, кулемет, 
3 снайперські гвинтівки, 
2 пістолети, мисливську 
гвинтівку, кілька десятків 
гранат, набої розсипом 
та в цинках калібру 7,62 
і 5,45 мм, 3 штик-ножі, 2 
радіостанції та інші речі. 
Затриманих доставили у 
Стрийський МВ ГУМВС 
України у Львівській об-
ласті. Це вже друге таке 
затримання озброєних 
груп з чималим арсе-
налом зброї за останні 
місяці. До цього такий же 
вантаж місцевий спецпід-
розділ «Альфа» затримав 
у день цьогорічних вибо-
рів Президента України 
неподалік посту ДАІ біля 
Мукачева.
Якщо такі величезні ар-

сенали зброї потраплять 
до певних сумнівних груп, 
то жертвами цієї зброї 
може стати кожен з нас. 
Такими групами можуть 
управляти як з Росій-
ської Федерації, так і з 
будь-якої точки України 
для проведення масштаб-

них диверсійних, і навіть 
політичних завдань. Чи 
хочемо ми стати мимовіль-
ними жертвами диверсій? 
Якщо воліємо вберегтися 
від такої небезпеки, то 
повинні усвідомлювати, 
що зобов’язані негайно 
повідомити правоохоронні 
органи про появу як вог-
непальної зброї, так і ди-
версантів, підозрілих осіб 
по сусідству, на вулиці, у 
громадському транспорті 
і т. д. Кожна хвилина 
такого зволікання може 
закінчитися трагедією 
як у вашій оселі, так і на 
вулиці, у школі, лікарні 
тощо.
Правоохоронці періо-

дично проводять рейди, 
виявляють незареєстро-
вану зброю чи її продав-
ців, які теж несуть відпо-
відальність за законом. 
Крім цього, регулярно 
проводяться місячники 
добровільної здачі зброї. 
Людина, яка скористала-
ся цією можливістю, не 
несе кримінальної відпо-
відальності за зберігання 
незареєстрованої зброї. 
Якщо це гладкоствольна 
рушниця, її навіть можна 
оформити на себе. Коли 
зброю «підпільно» прода-
ють і купують, то це на 
руку злочинцям. Тому за 
зберігання незареєстрова-
ної зброї існує криміналь-
на відповідальність.


